

**Cycle 12 Homework Planner**  
(Date covered: Jan 20<sup>th</sup> – Jan 31<sup>st</sup> 2022)

**Grade 6 Boys**

**Date: Day 1, Thursday 20 January**

**1. English: VOCABULARY** - In your Journal, create a well-constructed paragraph using the vocabulary word list in your Writing Enrichment exercise book. Include at least 6 of the 20 words. Remember to review your sentence structure, spelling and grammar. **Due: Monday 24 January.**

**2. Math:** Solve #1(c, f) on page 39, #2(b, d, f), #4(d, h, l), #5c on page 40 of your math textbook.

**Weekend**

**Date: Day 2, Sunday 23 January**



*We've missed you!*

١. اللغة العربية: **إملاء:** (مهارة همزة القطع وألف الوصل) يملأ على الطلاب في آخر يوم من الدورة. " الأمة هي المجموعة من الناس تربط بينها أصرة العقيدة، وهي جنسياتها. وإلا فلا أمة لأنه ليست هناك أواصر تجمعها. والأرض والجنس واللغة والنسب، والمصالح المادية القريبة لا تكفي واحدة منها، ولا تكفي كلها لتكوين أمة، إلا أن تربط بينها رابطة العقيدة".

١- هات مرادف الكلمتين التاليتين ثم ضعهما في جملة مفيدة: (أواصر-العقيدة)

٢- هات مضاد الكلمتين التاليتين ثم ضعهما في جملة مفيدة: (تربط -تجمعها) في دفتر الطالب.

**2. Science:** Open your booklet pg. 37 and 38, read the instructions and do the posters on these 2 pages.

**Date: Day 3, Monday 24 January**

**1. Math:** Solve #3b on page 78, and #8 on page 79 of your math textbook.

**Date: Day 4, Tuesday 25 January**

١. اللغة العربية: **قراءة وكتابة:** اقرأ موضوعًا عن (المعلبات الغذائية) من خلال البحث في الرابط التالي: <https://mawdoo3.com> ثم اكتب مقالا عن المعلبات الغذائية التي أصبحت منتشرة بشكل كبير، ويقبل عليها الصغار والكبار. عدد الكلمات ١٥٠ صفحة ٤٤ من كتيب التعبير الكتابي

**2. Individuals and Societies:** Design your cover page (Page 19) of booklet with interesting and creative Attractions and symbols found in all countries of the UK. Cover page should be creative, colorful and eye catching in your design.

**Date: Day 5, Wednesday 26 January**

**1. English: Journal** - Design an interesting poster highlighting healthy eating habits for children your age. Ensure that you include pictures, research, sources, that explain the benefits of healthy eating to encourage good food choices. Your poster can be hand drawn or you may use MS Word or Power Point. **Due Sunday 30<sup>th</sup> January**

**Date: Day 6, Thursday 27 January**

**1. Math:** Solve Review set 4A: # 5 on page 81, #8 and #10 on page 82 of your math textbook. Prepare for the lesson review (see details below).

**Weekend**

**Date: Day 7, Sunday 30 January**

**1. English: Summary** Read "The Uninvited Party Guests" <https://www.storyberries.com/bedtime-stories-the-uninvited-party-guests-short-stories-for-kids/>

Write a summary in your journal exercise book. **Due: Thursday 3rd February**

To write an effective summary follow these guidelines:

1. **Topic Sentence** – One sentence that tells what the book is about
2. **Someone** – Who is the main character or characters?
3. **Wanted** – What did they (he/she) want?
4. **But then** – What was the big problem or conflict?
5. **Finally** – How did this conflict get resolved? How did it end?

**Date: Day 8, Monday 31 January**

١. اللغة العربية: **فضايا لغوية:** (مرادفات) إجابة س١ ص٣٦ من كتيب العمل الأدبي والتعبير الكتابي.  
٢. الدراسات الاجتماعية: حل تقويم الوحدة الخامسة / السؤال (٣) فقرة (أ) صفحة (٤١)

**End of Cycle 12**

**Reminders**

**1. Math:**

- **IXL:** E.3: Prime or composite. **Due on day 8.**
- **Lesson Review:** Study Chapter 4 (D, E, F, G) for your lesson review on **day 7** or on the next day if you have no math class on day 7.

**2. English:**

- **IXL:** Practice Skill Q3- Choose the antonym. **Due: Monday 31<sup>st</sup> January.**
- **Raz Kids:** Read and record one story from 'Level-Up' and complete the comprehension questions.

- **Spelling Quiz:** Study the Cycle 12-Vocabulary Word list in your Writing Enrichment exercise book in preparation for the Spelling Quiz on **Sunday, January 30<sup>th</sup>**.

١. **الدراسات الإسلامية: توحيد:** تم دراسة الوحدة الأولى – منهج أهل السنة والجماعة في العقيدة  
**قرآن كريم:** تلاوة – من سورة الحشر / الحفظ من سورة عبس من الآية رقم (١ - ٥)  
٢. **الدراسات الاجتماعية:** تمت الدراسة من الوحدة الخامسة المملكة العربية السعودية / درس توحيد المملكة العربية السعودية  
صفحة (١٩ إلى ٢٨)